
Referat fra bestyrelsesmøde Afd. 7 Engparken.       10-01-18. 

Afbud: Dorthe 

Referat fra forrige møde: Godkendt. 

Orientering fra formanden: 

Billard klædet Abildgårdsvej 64 er skiftet og banderne rettet op. 

Åbent hus Den 16. December var en stor succes, der var rigtig mange fra boligerne i nærmiljøet, 

som gerne vil bo til leje, når de om nogle år vil sælge deres huse. Mange var faktisk allerede 

skrevet op til lejlighederne. 

Udtalelse fra en besøgende: Man kan” overleve” her, uden at skulle ud og køre for at proviantere, 

og der er nemt til offentligt transport OSV. 

På byggemødet i november blev der oplyst at økonomien for renoveringen ser fornuftig ud. 

Hvilket til dels skyldes de milde vintre vi har haft, så der har været relativ få vejrligs dage. 

Problematik: Mange døjer med våde vindueskarme på altanerne, hvad skyldes dette? Tages med 

på byggemøde. 

”Velkommen hjem” møde for Abildgårdsvej 42 afholdes 8. februar kl 17.00 

Kasserens beretning. 

Pia gennemgik Afd. 7`s   årsregnskab. 

Organisationsbestyrelsen 

 Hans gennemgik referatet fra  OG  mødet i december. 

Referatet kan ses på SHB`s hjemmeside. 

Der afholdes ” Åbent hus” i de nye boliger i  Søparken den 27. januar. 

Multibane: Videreføres. 

Knallert/ cykelskure på terræn : Videreføres. 

Evt. : nu hvor renoveringen nærmer sig sin afslutning, må man godt begynde at tænke tanker 

omkring udearealerne. 

Næste møde afholdes 1.marts 2018. kl 18.30.               Referent Henny                           


